
 
 
Raadsvragen jaarrekening 2014 en 

1e halfjaarrapportage 2015 
 

 

 

 

 

• Gelieve uw vragen uiterlijk 8 juni voor 9 uur 

’s ochtends in te leveren bij de griffie; 

• Gebruik alleen deze sjabloon; 

• Vermeld altijd een paginanummer bij elke vraag. 

 
 
 
  
 

Jaarrekening 2014 

No. Vraag Blz. 
• 1. PvdA De inhuur in 2014 is ruim 900.000 euro hoger dan in 2013, 

vooral i.h.k.v. het sociaal domein. Voor 2014 begrijpen wij 
dat. Waar komen de inhuurkosten op dit terrein (sociaal 
domein) in 2015 op uit? Is dat fors lager? Hoe houdt u deze 
lasten voor de jaren daarna onder controle? 
 

107 
 

 

• 2. PvdA Jaarlijks worden functioneringsgesprekken gevoerd, in 2014 
220 stuks. Er zijn 419 medewerkers. Hoe is dit verschil te 

114 



verklaren? Wat gaat het college doen om jaarlijks deze 
gesprekken met alle medewerkers te voeren? 
 

• 3. PvdA Er zijn gesprekken gaande met een kandidaat-koper voor De 
Voorde. Houdt het college hierbij strak vast aan de eisen van 
bestemmingsplan en (gezien de monumentenstatus van het 
gebouw) de Monumentenwet? 
 

132 

• 4. PvdA Van de 10 verbonden partijen is slechts van 1 het eigen vermogen, 
de solvabiliteit en het resultaat zichtbaar. Kunnen die gegevens nu 
wel verstrekt worden? 

128 

• 5. PvdA De Opperd: wat is het bedrag dat nodig is voor de kwaliteitsslag 
van de Landgoederenzone?  

 

• 6. PvdA reserves: combinatiefunctionarissen waarom dit geld niet aan een 
extra inzet van de combinatiefunctionaissen besteed 

 

• 7. PvdA  (toelichting overzicht B&L) Het zwembad levert de gemeente geld 
op (23.000) valt daarmee het argument om op basis van 
kostenbesparing te privatiseren weg? 

210 

•    

• 8. PvdA Wat zijn de kosten voor deelname aan 'waar staat je gemeente" 
Is bekend hoe vaak daarop gekeken wordt? 

15 

• 9. PvdA KCC: Kan een compleet financieel overzicht gegeven worden? Kan 
zichtbaar gemaakt worden welke kostenbesparing niet bereikt 
werd? Wat zullen de burgers van het niet doorgaan met Delft 
merken? 

16 

• 10. PvdA Openbare orde en veiligheid: kan inzichtelijke worden gemaakt 
wat de kosten zijn geweest voor de NSS? 

36 

• 11. PvdA  Openbare orde en veiligheid: kan inzichtelijke worden gemaakt 
wat de kosten zijn voor activiteiten ihkv GHOR? 

 

• 12. PvdA wegen straten pleinen: in de A3-folder wordt gesproken over 'het 
jaar van de fiets'. Hoeveel geld is van de 5.751.000 naar 
fietspaden gegaan? In de staat van activa pag 264 ev worden 
'fietspaden' niet benoemd. 

46 

• 13. PvdA Milieubeheer 1 en 2 7230 
Waar komen de baten (94.000) vandaan? 

78 
79 
82 

• 14. PvdA 8220 Kan een overzicht gegeven worden van íets achtergebleven 
prestatie-afspraken'? 

81 

• 15. PvdA In het risicoprofiel is het aantal risico's (68) ongewijzigd ivm 
eerdere jaren. Zo staat de WWB nog als grootste risico op 1. 
Kunnen we een aangepast overzicht van de risico's krijgen? (zie 
ook 1e halfjaarrapportage waar gesproken wordt over 63 risico's) 

98 

• 16. PvdA Waar kunnen we de financiële vertaling vinden van het 
voornemen van het college om actief aan emancipatiebeleid te 
doen in het eigen apparaat?  

110 

• 17. PvdA Kan in het overzicht 'staat van personele lasten' de griffie apart 
worden opgenomen? 

119 

• 18. PvdA In 2014 is minder dan begroot uitgegeven aan huisvesting scholen 
en lokaal onderwijsbeleid. Hoe is dit te verklaren? 

52 

•    



• 19. PvdA Eind 2014 is invulling en uitvoering gegeven aan de 
Koopkrachttegemoetkoming lage inkomens. Kunt u dit nader 
toelichten (criteria, aantallen) 

90 

• 20. PvdA  Het College is in 2014 gestart met opgavengestuurd werken, 
ontschotting en een meer integrale aanpak van thema’s. Kunt u 
een toelichting geven op de voortgang hierin en opgedane 
ervaringen hiermee binnen de organisatiestructuur? Kunt u de 
financiële gevolgen daarvan geven? 

116 
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1e halfjaarrapportage (incl. kadernota) 

No. Vraag Blz. 
• 1. PvdA De jaarlijkse meerkosten voor alleen de handhaving voor het 

nieuwe parkeerbeleid zijn 230.000 euro per jaar. Daar zouden 
extra inkomsten van 200.000 euro minus 40.000 kosten voor 
vergunningen tegenover staan (dat zijn circa 4400 
vergunningen!). Resteert een extra exploitatietekort van 70.000 

11 



euro per jaar op grond van het nieuwe beleid tot nu toe! Plus de 
eenmalige investeringen van 100.000 euro (zijnde 14.000 euro 
jaarlijkse lasten). Er is aan de raad geen voorstel voorgelegd 
voor de handhavingslasten, als onderdeel van de nota parkeren. 
Tevens is er geen raadsbesluit genomen over het parkeerbeleid, 
noch over de handhaving(slasten) ervan. Is het opnemen van 
deze lasten daarmee niet ontijdig? Is het niet verstandig de 
beslissing van de raad over het al dan niet gewenste 
parkeerbeleid af te wachten alvorens daarvoor lasten op te 
nemen? Hoe groot is het risico dat deze lasten nog verder 
toenemen bij uitbreiding van de gebieden voor 
(belanghebbenden)parkeren? 

            2. PvdA U spreekt over het sluiten van de betoncentrale. Valt deze locatie 
vrij? Zo neen, blijft de centrale dan ongebruikt het beeld van de 
omgeving bepalen en invloed hebben op de milieusituatie? 

12 

• 3. PvdA De uitkering van Eneco is lager “voornamelijk door de zachte 
winter van 2014”. Het college neemt echter zekerheidshalve 
deze lagere opbrengst in de meerjarenbegroting op. Kan het 
college de weersomstandigheden van de komende winters 
voorspellen? Zo neen, Is het dan niet logischer om alleen de 
mindere inkomsten voor 2015 op te nemen? Zo neen, in 
hoeverre kunnen wij dan waarde hechten aan dergelijke cijfers, 
die behoorlijk structureel zijn binnen de begroting? 

14 

• 4. PvdA Het nieuwe gebouw voor de brede school “Scholendriehoek” 
moet in 2018 klaar zijn. Wij steunen u van harte in dit project! 
noemt u niet. Is het juist dat de renovatie/nieuwbouw van de Van 
Zweedenzaal onderdeel uitmaakt van dit  project? 

15 

• 5. PvdA In vervolg op de in 2011 (!) vastgestelde Kadernota integraal 
accommodatiebeleid 2012-2020 is in december 2014 een 
voorstel “Herschikking van de welzijnsaccommodaties” door 
B&W aangehouden. De planning is erop gericht dat in het laatste 
kwartaal 2015 (!) een aangepast voorstel aan het college (niet: 
aan de raad) wordt voorgelegd. Waarom bent u zo weinig 
besluitvaardig en loopt vaststelling van deze nota door B&W 
zoveel vertraging op? Heeft dat (veel) te maken met de 
ontwikkelingen rond het “Huis van de Stad” waarbij het college 
erover denkt maatschappelijke organisaties zoals Trias in die 
locatie onder te brengen? In de Jaarrekening 2014 heeft u op 
bladzijde 98 vastgesteld dat deze vertragingen leiden tot extra 
onderhoudskosten op oude welzijnsgebouwen, met een 
maximaal risico van 600.000 euro! Klopt het dat dit risico 
vermeden had kunnen worden indien uw college besluitvaardiger 
was geweest? Waarom kunnen deze plannen, die in een vorige 
collegeperiode al in een eindstadium leken, niet op heel korte 
termijn aan de raad worden voorgelegd, met alle financiële 
risico’s van dien? 

18 

• 6. PvdA Sinds oktober 2014 maakt de DSW geen gebruik meer van de 
gemeentewerf. Dat scheelt 88.000 euro aan inkomsten. De 
ruimte van het Rijswijks Werk Centrum wordt ook veel minder 
intensief gebruikt als werkplek voor gemeentelijke medewerkers. 
Wat betekent dit voor de exploitatie van deze locatie? Wordt 
deze locatie nog wel efficiënt en effectief gebruikt? 

33 

• 7. PvdA Vanaf 2017 wordt de rente over de boekwaarde van het oude 
stadhuis in de meerjarenbegroting opgenomen. Zijn deze lasten 
(210.000 euro per jaar ook meegenomen in uw berekeningen in 
de startnotitie Huis van de Stad (mede in vergelijking met de 
exploitatielasten van het huidige stadhuis)? Waarom neemt u 
deze lasten nu al op in de meerjarenbegroting vanaf 2017 terwijl 
de besluitvorming over het Huis van de Stad nog niet is 
afgerond? 

33 



• 8. PvdA Ook in 2015 wordt een inkomensafhankelijke huurverhoging 
toegestaan. Dient uw college daar mee in te stemmen, of kunt u 
dit ook afwijzen? De huurverhogingen maken het wonen steeds 
meer onbetaalbaar voor steeds meer mensen. Door 
huurverhogingen en verkoop ontstaat een snel oplopend tekort 
aan huurwoningen. Jongeren hebben steeds vaker te maken met 
woononzekerheid. Deelt u deze constateringen? Wil uw college 
vanaf heden (2015) daarom bepleiten dat de corporaties alleen 
een inflatievolgend huurbeleid volgen en huurverhogingen bij 
mutaties beperken?  

 

 

• 9. PvdA Urbanisator: kunt u aangeven wat de Urbanisator al #bereikt 
heeft in #plannen en #daadwerkelijke projecten? 

13 

• 10. PvdA Kunt u aangeven wat de resultaten zijn van de #vraaggerichte 
serviceverlening? Service is toch altijd vraaggericht? 

13 

• 11. PvdA Er zijn geen kosten voor de nieuwe Taaleis opgenomen. Waarom 
niet? 

 

• 12. PvdA Er wordt in de Kadernota geen nieuw beleid gepresenteerd 
'gezien de onzekere financiële situatie.'  Dit is een externe factor 
die u idd niet kunt beïnvloeden. Echter de PvdA mist de 
inhoudelijke kaders van dit college als eerste opmaat voor de 
begroting in het najaar. Kunt u aangeven, welke financiële 
prioriteiten en inhoudelijke kaders  u stelt voor 2016? 

44 

• 13. PvdA In het programma Onderwijs is de opgave geheel gericht op 
kinderen, terwijl het uw doelstelling is om jong en oud te 
bereiken. Graag uw toelichting. 

15 

• 14. PvdA Wat zijn de te verwachten resultaten van de 
TalentenMotivatieAnalyse voor het gehele personeel?  

32 

• 15. PvdA Hoe ziet de aanpak van de jeugdwerkloosheid in RPA-verband in 
2015 eruit en wat zijn de te verwachten resultaten voor onze 
gemeente? 

39 

• 16. PvdA Bij het Programma Sociaal Domein zien we geen nadere 
toelichting rondom aandacht voor het welzijn van zelfstandig 
wonende ouderen (denk aan vereenzaming, gebrekkige 
mobiliteit), terwijl u via SWR inzet om de groep 80+ inwoners in 
kaart te brengen. Waarom heeft u dit niet in opgave 2 
meegenomen? 

21 

• 17. PvdA Programma sport, cultuur, recreatie 
We lezen dat het college bezig is met het ontwikkelen van een 
cultuurvisie (in gelijke tred met de visie op de stad). In de 
financiële consequenties zien we dat bedrag niet terug. Kunt u 
een en ander toelichten? 

18 (zie ook 
pag 62 
jaarrekening) 
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